
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 274

Vil en afgift på biomasse være EU-medholdelig, selv om den kun indføres på alle anlæg

med en kapacitet over en vis størrelse (f.eks. over 1 MW)? I benægtende fald bedes mini-

steriet redegøre for, hvorfor en grænse på NOx og svovl er EU-medholdelig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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